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van 20 september 1995
van mevrouw RIET VAN CLEUVENBERGEN

Vrouwen  – Gelijke kansen

Vrouwen zijn goed aanwezig op de arbeidsmarkt als
geheel. In leidende functies komen ze echter minder
voor. Het is nochtans belangrijk ook hier vrouwen aan
te treffen, wegens de voorbeeldfunctie.

1. Hoeveel mannen/vrouwen werken er op het k a b i n e t
van de minister en welke functies vervullen ze ?

2. Bestaan er, voor de administratieve diensten die
onder de bevoegdheid van de minister vallen, gege-
vens inzake de verhouding mannen/vrouwen op de
verschillende niveaus ? Waar kunnen die gegevens
eventueel worden aangetroffen ?

3. Werden er in die diensten werkgroepen of personen
aangewezen voor de opvolging van het gelijke-kan-
senbeleid ? Zo ja, zijn er al acties gevoerd en wat
was het resultaat ervan ? Zo neen, waarom niet en
bestaan er concrete plannen ter zake ?

N.B. : Deze vraag werd gesteld aan alle ministers.

Antwoord

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door
mevrouw Anne Van Asbroeck, Vlaams minister van
Brusselse Aangelegenheden en Gelijke Kansenbeleid.


